
Zápisnica č. 34 z rokovania Vedenia STU konaného dňa 19. apríla 2004 
  
 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ernest Bučko, Robert Špaček, Ján Kalužný, 

Robert Redhammer, Helena Žideková, Milan Žalman, Ľudovít Molnár, Pavel 
Timár 

 
Program rokovania: 

Kontrola plnenia úloh 
1) Príprava prijímacieho konania a stav prihlásených na STU pre akademický rok 

2004/2005 (pror. Kalužný) 
2) FIIT – súčasný stav (referuje dekan Molnár) 
3) Správa o hospodárení STU za rok 2003 (kvestorka Žideková) 
4) Stav projektu univerzitného Technologického inkubátora (pror. Redhammer) 
5) Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Príprava prijímacieho konania a stav prihlásených na STU pre akademický rok 2004/2005 

(pror. Kalužný) 
2) Stav projektu univerzitného Technologického inkubátora (pror. Redhammer) – Príloha 1 
 
 

Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy 
1/33/2004 
 
Nesplnené úlohy 
 
 
Informácie z vyšších orgánov, zasadnutí a pracovných stretnutí. 
 
Rektor Báleš – informoval Vedenie STU o priebehu a výsledkoch výjazdného zasadnutia 
rektora a dekanov fakúlt STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 14.4.2004 vo Vyhniach. Dekani tam 
prezentovali problémy, ktoré ich v súčasnosti na jednotlivých fakultách najviac trápia. 
Výsledky je možné zhrnúť nasledovne: 
- Dekani podporujú založenie novej fakulty na STU so študijnými odbormi ekonomického 

charakteru, predbežný pracovný názov je Fakulta priemyselného manažmentu 
- Podporu má aj myšlienka vytvorenia personálnej agentúry na STU s cieľom pomáhať 

našim absolventom pri získaní zamestnania 
- Dekani súhlasili (okrem dvoch) s racionalizáciou chodu STU a to vytvorením ústavov na 

STU s cieľom centralizácie výučby predmetov, ako sú matematika, fyzika, cudzie jazyky, 
telesná výchova a boli navrhované aj niektoré iné. 

 
 
K bodu 1 Príprava prijímacieho konania a stav prihlásených na STU pre akademický rok 

2004/2005 (pror. Kalužný) 
 
Bol predložený písomný materiál, ktorý obsahuje podrobné informácie o prijímacích 
skúškach na jednotlivé fakulty STU v členení bakalárske a inžinierske štúdium denné resp. 
externé. Pre doktorandské štúdium nie sú doteraz známe počty štipendií pre interných 



doktorandov. Bolo zdôraznené, že fakulty môžu prijímať študentov iba na tie študijné odbory, 
ktoré už boli akreditované. 
Pror. Bučko – z hľadiska požiadaviek na ubytovanie v ŠD fakulty uvádzajú vyššie počty 

študentov, ako bolo predtým dohodnuté. 
Rektor Báleš – počet prijatých študentov na STU je potrebné zvyšovať a pokiaľ sa týka 

ubytovania v ŠD, je treba zo strany fakúlt dodržať smerné čísla, ktoré boli 
dohodnuté. 

 
Stanovisko 1/34/2004 
Vedenie STU berie na vedomie materiál Príprava prijímacieho konania a stav prihlásených 
na STU pre akademický rok 2004/2005. 
 
 
K bodu 2 FIIT – súčasný stav (referoval dekan Molnár). 
 
Rektor Báleš: privítal dekana FIIT Molnára. Ocenil prácu, ktorá bola na FIIT vykonaná. 

Vznik FIIT nebol jednoduchý, napriek tomu boli všetky zákonom stanovené 
materiály načas pripravené a schválené v príslušných orgánoch. Vedenie STU 
pracuje na variantách riešenia priestorových problémov FIIT, budovanie 
výpočtového strediska s tým súvisí. Dotácie na FIIT pre rok 2004 boli vo 
Vedení STU veľmi detailne zvážené z viacerých hľadísk. 

Dekan FIIT Molnár: vznik FIIT bol systémovým krokom pokiaľ ide o vzdelávanie a výskum. 
- Bol vypracovaný dlhodobý zámer rozvoja FIIT, úlohy sú náročné ale splniteľné. 
- Vývoj ľudských zdrojov – predpoklad je, že počty pracovníkov sa znásobia. 
- Študijné programy sú akreditované – 2 bakalárske, 3 inžinierske a 5 doktorandských. 

Vzhľadom na ľudské zdroje sa neotvárajú úplne všetky. 
- Počet prihlásených študentov je optimistický. FIIT ako prvá fakulta v SR má elektronickú 

prihlášku na štúdium. 
- Nie sú doriešené otázky habilitačných a inauguračných práv. 
- Súčasné priestorové problémy FIIT sú neúnosné, nerobia dobrý imidž FIIT ani STU. 
- Dramatické problémy vznikli pre FIIT s rozpočtom na rok 2004 – časť dotácie. Cítia sa 

ukrivdení v tomto smere. 
- Problémy FIIT a FEI sa javia v súčasnosti ako neriešiteľné. 
Predseda AS Žalman: sa zaujímal, či existuje plán rozvoja FIIT, kde sú špecifikované aj 

požiadavky na priestory. Zásadné rozhodnutia o priestoroch FIIT je 
nutné urobiť do konca júna 2004. 

Rektor Báleš: mapovanie priestorov na fakultách už prebieha a potom budú FIIT ponúknuté 
alternatívy. Dá sa to riešiť buď ekonomicky, alebo tvrdo administratívne. Dve 
fakulty STU ponúkajú priestory na pedagogiku pre FIIT. 

Kvestorka Žideková: podstata problému delenia dotácie je v pedagogike. 
Pror. Molnár: všetci členovia Vedenia STU súhlasili s predloženým návrhom delenia dotácie. 

Všetky fakulty STU sú dofinancované z mimorozpočtových zdrojov 
a v prípade FIIT to bude rovnako. 

 
Stanovisko 2/34/2004 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o súčasnom stave na FIIT. 
 
 
 
K bodu 3 Tento bod bol preložený na máj 2004. 
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K bodu 4  Stav projektu univerzitného Technologického inkubátora uTI 
(pror. Redhammer) 

 
Pror. Redhammer – predložil písomný materiál k tomuto bodu. STU podala projekt na 

zriadenie uTI s cieľom podporovať vznik a činnosť malých 
začínajúcich inovatívnych firiem a ich uvedenie na trh. Projekt bol 
úspešný a bola podpísaná grantová zmluva na celkovú hodnotu projektu 
cca 93 mil. Sk, z toho pridelený grant má hodnotu cca 59 mil. Sk 
a zvyšok je vklad STU vo forme nehnuteľnosti na Pionierskej ulici. 
Špecifikoval úlohy jednotlivých pracovníkov zapojených do projektu. 
Všetky materiály týkajúce sa projektu sú v angličtine a s tým sú spojené 
určité ťažkosti. 

Rektor Báleš – požadoval informáciu, kedy sa začne s rekonštrukčnými prácami. Odporučil 
započať s marketingom pre túto aktivitu, logo, propagácia. Poukázal na 
výhodnosť tohto projektu pre STU. 

Pror. Molnár – právne to treba dopracovať, štatút uTI. 
 
Stanovisko 3/34/2004 
Vedenie STU berie na vedomie Stav projektu univerzitného Technologického inkubátora uTI. 
 
K bodu 5 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš informoval o písomnom stanovisku Vedenia STU a AS STU k prideleným 

dotáciám na rok 2004. 
 
Stanovisko 4/34/2004 
Vedenie STU súhlasí s predloženým materiálom a odporúča ho predložiť na rokovanie AS. 
 
2) Rektor Báleš informoval Vedenie STU, že ďalšie rokovanie o uzatvorení Kolektívnej 

dohody s UOO bude v stredu 21.4.2004. 
 
3) Rektor Báleš – informoval o Správe o priebehu reformy VŠ na Slovensku a jej dopadoch 

na študentov, ktorú dostal z MŠ SR dňa 19.4.2004. K tomuto materiálu nie je možné 
zodpovedne sa vyjadriť, lebo už v stredu 21.4.2004 bude predložený na rokovanie vlády 
SR bez akejkoľvek diskusie a pripomienok zo strany VŠ. 

 
4) Rektor Báleš – informoval o stretnutí rektorov univerzít s premiérom vlády SR na jeho 

pozvanie dňa 19.4.2004 popoludní. Tézy na toto stretnutie: 
- Nepociťujeme podporu technického vzdelávania na Slovensku. 
- Poskytujeme také vzdelanie, ktoré je na prospech prichádzajúcim veľkým investorom. 
- Na STU sa pripravuje výchovno-vzdelávací proces pre PSA. 
- STU spolupracuje s VW, Siemens, Slovnaft a ďalšími veľkými investormi v SR. 
- Súčasný model MŠ SR je extenzívny, nezahrňuje v sebe prvky kvality absolventov 

a celého procesu ich výchovy. 
- VŠ, veda a technika na Slovensku sú kapitálovo poddimenzované. 
 
5) Pror. Špaček –informoval o stretnutí s prodekanmi fakúlt STU, na ktorom sa potvrdil 

príklon k celouniverzitnej verzii web stránky STU. 
- Práce na bezpečnostnom projekte pokračujú. 
- Pozvánku na Workshop Plasty v automobilovom priemysle mal podpísať rektor STU. 
 
6) Predseda AS Žalman – oboznámil s programom zasadnutia AS STU dňa 19.4.2004. 
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7) Kvestorka Žideková informovala, že dostala žiadosť o finančnú podporu vo výške 10 800 

Sk pre študentov organizovaných v BEST. Jedná sa o reprezentáciu všetkých študentov 
STU v medzinárodnej študentskej organizácii. Upozornila, že pri tvorbe rozpočtu na to 
treba pamätať, dá sa to financovať iba z mimorozpočtových zdrojov. 

 
Stanovisko 5/34/2004 
Vedenie STU súhlasí s finančnou podporou BEST vo výške 10 800,-Sk z mimorozpočtových 
zdrojov. 
 
- Kvestorka upozornila na potrebu koordinácie dovolenky pracovníkov fakúlt STU v zime 

tak, aby bolo možné ušetriť finančné prostriedky na prevádzke budov. Pror. Molnár 
odporučil vyžiadať si stanovisko Energetickej komisie na STU k tomuto problému. 

 
Úloha č. 1/34/2004 
Rektor STU ukladá vyžiadať stanovisko Energetickej komisie STU k dĺžke a termínu 
dovolenky zamestnancov STU v zimnom období na prelome rokov. 
Z: Pror. Molnár 
T: 3.5.2004 
 
8) Pror. Redhammer informoval o organizovaní seminára pre širokú akademickú obec STU 

k otázkam podávania výskumných projektov. Seminár sa uskutoční v piatok 23.4.2004 
v aule S1 na SjF STU.  

 
9) Pror. Kalužný informoval o porade s prodekanmi fakúlt. Študijné programy budú 

inovované a umiestnené aj na web stránke STU. 
 
10) Rektor Báleš informoval o odporúčaní dekanov fakúlt STU nevydávať kompletné 

študijné programy všetkých fakúlt. Každá fakulta si vydá svoj študijný program 
v náklade, ktorý potrebuje rešpektujúc pritom jednotnú osnovu a štýl, pričom rektorát 
STU oznámi fakultám počet, koľko kompletných verzií je potrebných a tie budú 
vytlačené navyše. 

 
11) Pror. Molnár informoval, že v súvislosti s prípravou osnovy na výberové konanie pre 

profesorov a docentov treba vyžiadať od fakúlt na rektorát ich vnútorné smernice. 
- predpis na odmeňovanie na STU zostane podľa tabuliek MŠ SR, na všetkých VŠ je to tak.  
- Sú nejasné kompetenčné hranice v súvislosti so študentskými kartami – kto má 

zodpovednosť za obsah, design a výrobu kariet. 
 
Úloha č. 2/34/2004 
Rektor STU ukladá predložiť riešenie situácie so študentskými kartami, t. j. kto má 
zodpovednosť za obsah, design a výrobu kariet. 
Z: Pror. Molnár 
T: 26.5.2004 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc.      19. 04. 2004 

Overil:  Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU   20. 04. 2004 
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